





First Semester's Final Exams Instructions 2025/2026

Dear Parents,

We would like to inform you that the First Semester's Final Exams for all grades will begin on Sunday, 7 December 2025.

Kindly note the following details:

- o Exams will start at 8:30 am.
- The duration of each exam will depend on the subject (from 1 to 1.5 hours).
- o Students must bring their own stationery, and exchanging it among students is not permitted.
- The school uniform is mandatory until the last day of exams.
- The departure schedule will be as follows:
 - First round (10:15 am) for grades 4-12, National and International.
 - Second round (12:15 pm) for grades 1-3, National and International, Nursery, Kindergarten, Braves (Special Needs).

Notes & Guidelines:

- Absentees will not be allowed to take the exam without a medical report.
- The student's last day is the last exam on the schedule.

Best of luck

Thank you for your cooperation,











تعليمات امتحانات نهاية الفصل الدراسي الأول للعام الدراسي 2026 ماتحانات نهاية الفصل 2026/ 2025

السادة أولياء الأمور الكرام ،،، السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ،،،

نعلمكم بأن امتحانات نهاية الفصل الدراسي الأول لجميع الصفوف ستبدأ يوم الأحد الموافق 2025/12/7 وعليه نرجو مراعاة ما يلي:

- تبدأ الامتحانات الساعة 8:30 صباحًا.
- مدة الامتحان حسب مادة الامتحان من (ساعة إلى ساعة ونصف).
 - ضرورة إحضار الأدوات المدرسية ويمنع تبادلها بين الطلبة.
 - الالتزام بالزي المدرسي حتى آخر يوم امتحانات.
 - مغادرة الطلبة ستكون كما يلى:
- o الجولة الاولى (الساعة 10:15 صباحاً) للصفوف 4-12 (وطنى ودولى).
- الجولة الثانية (الساعة 12:15 ظهراً) للصفوف 1-3 (وطني ودولي) + الروضة + الشجعان +
 الحضائة

ملاحظات هامة:

- لا يتم عمل الاختبار للطالب الغائب بدون تقرير طبي.
- ينتهى دوام أي طالب نهاية آخر امتحان حسب جدول صفه.

شاكرين لكم تعاونكم،،،